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švagrová pije
Vložil tomáš - 03/01/2013 16:59
_____________________________________

Dobrý den, moje švagrová začala poměrně hodně pít. Z práce jí vyhodili a její rodiče jsou už s nervama
úplně v háji nevíme jak jí pomoci. Má 10ti letého syna a ten si toho pití už taky všiml. Prosím o nějakou
pomoc pro rodiče už nevědí co dál.Potřebovali bychom nějakého odborníka nejlépe z Třince. Děkuji

============================================================================

Re: švagrová pije
Vložil Liba - 03/01/2013 17:31
_____________________________________

Tomáši, už se tu psalo o paní doktorce Turkové z Ostravy, je nejlepší odbornice  na Severní Moravě.

============================================================================

Re: švagrová pije
Vložil Jana Mertosová - 03/01/2013 18:24
_____________________________________

Tomáši švagrová si ovšem musí přiznat svůj problém.Jinak ji k psychiatrovi nemá cenu brát.Věřím,že
rodiče jsou z toho na prášky.Co můžu poradit ze své zkušenosti?Nezabývat se jejím pitím,netrápit se
pro ně,nevyčítat si nic.Stejně jako jí.Nemá to význam.Nejrozumnější je přijmout to,že jsou bezmocní-i
když je to těžké,Jde to,Je to jediný způsob,který nedovolí aby ničili sami sebe,nebo sebe
navzájem.Nevím,jestli společně také žijí a bydlí.Pak můžou a mají právo žádat po švagrové ale také mít
tzv.suchý dům-bez jakéhokoliv alkoholu-a trvat na tom.Můžou také pohrozit,že toto nahlásí sociální
pracovnici,což je taky jejich povinnost a o dítě přijde.Mluvit s ní,když je pod vlivem o tom nemá
význam.Můžete s ní o tom mluvit druhý den-co bude střízlivět,kdy ji můžou její výčitky svědomí udělat
přístupnou a trvat na léčení.

============================================================================

Re: švagrová pije
Vložil Lanička - 03/01/2013 21:14
_____________________________________

Tomáši, v třinecké nemocnici Sosna je (nebo bylo, jsem už dlouho pryč)lůžkové psychiatrické oddělení a
v rámci toho i AT poradna. Dcera mé kamarádky docházela na terapie kvůli drogám, takže fungují,
můžeš to zkusit i tam. A jak píše Jana Mertosová, švagrová musí chtít sama. Držím palce.
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